
Geachte voorzitter en leden van de Commissie Justitie en Veiligheid, 
 
Op 1 september 2020 heb ik u een brief geschreven over de notariële dienstverlening voor (Saba en) 
Sint Eustatius. Deze brief was cc: geadresseerd aan de Regeringscommissaris op Sint Eustatius. 
 
Van hem mocht ik nog diezelfde dag een reactie ontvangen; deze reactie is cc: aan u geadresseerd. 
 
Die reactie stelt dat de notarissen op Sint Maarten momenteel de enigen zijn die bevoegd zijn op 
notariële dienstverlening te verrichten op Sint Eustatius en Saba. 
 
Het zal zo zijn. Momenteel verneem ik wederom van vluchten van Sint Eustatius naar Sint Maarten 
teneinde dezelfde soort dienstverlening verleend te krijgen. 
 
Voor de goede orde: in september 2020 betrof het vluchten van notarissen van Sint Maarten naar Sint 
Eustatius, terwijl nu gesproken wordt van (dure) vluchten van Sint Eustatius naar Sint Maarten. 
 
De regeringscommissaris stelt voorts "Niettegenstaande het feit dat de door u opgeworpen optie het 
onderzoeken waard is, biedt het thans geen oplossing [...]". 
 
We zijn inmiddels bijna een half jaar verder en bovendien is het niet zozeer een door mij opgeworpen 
optie: het is sedert 1 juli 2015 (!) bestaande wetgeving - i.c. de Wet op het notarisambt BES. 
 
Kortom, mijns inziens is de indertijd door de regeringscommissaris gezochte en gevonden oplossing 
die, zo stelt hij, is afgestemd met vertegenwoordigers van het ministerie van Justitie en Veiligheid en 
de notarissen, helemaal niet nodig geweest. 
 
De momenteel gevonden "oplossing" (i.c. cliënten vliegen naar Sint Maarten) lijkt op de eerder 
bewandelde weg (in lijn met de opmerking van de regeringscommissaris: "Dat kan een volgende keer 
weer worden herhaald"). 
 
Een structurele oplossing, als geduid in de voorlaatste alinea van mijn brief van 1 september 2020 
(bijgevoegd) die in lijn is met voornoemde Wet op het notarisambt BES alsook met de bestaande 
constitutionele verhoudingen binnen het Koninkrijk, lijkt mij echter nog steeds wenselijk. 
 
Wellicht dat deze, "door mij opgeworpen optie" inmiddels is onderzocht. Met belangstelling verneem ik 
van het resultaat. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Ir. J.H.T. (Jan) Meijer MBA, 
Bellevue Road 4, Upper Round Hill, 
Sint Eustatius, Caribisch Nederland. 
 
cc: Voorzitter en leden van de Commissie Koninkrijksrelaties 
cc: Regeringscommissaris op Sint Eustatius 
 
Bijlagen: 
1. Mijn brief van 1 september 2020 
2. De reactie van de regeringscommissaris van 1 september 2020 


